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Vragen Artikel 40 Reglement van Orde 

 

Van: L. Heukels, fractie Liberaal Bloemendaal 

Datum: 13 februari 2017 

Betreft: Het al dan niet snoeien van de kastanjebomen aan de Bloemendaalseweg te Overveen 

 

Geachte college, wethouder 

Inleiding 

Naar aanleiding van onderstaande reactie op vragen van aanstaande bewoners van de nieuwe 

huizen aan de Bloemendaalseweg en uw reactie daarop hebben wij toch wel een aantal vragen. 

 

Uit foto’s maar ook uit onderzoek ter plaatse blijkt dat de grote takken aan de zijde van het 

verkeer / de Bloemendaalseweg wel volledig gesnoeid zijn.  

 

Vragen 

1.:  Hoe valt dat te rijmen met uw onderstaande uitleg. Bovendien blijkt bij nader onderzoek bij 

gerenommeerde hoveniers en boomdeskundigen dat deze bomen in deze maanden prima  en 

drastisch aan de zijde van deze huizen gesnoeid kunnen worden.  

 

2.: Kunt u ons berichten welke specifieke externe boomdeskundige u voor uw antwoord 

geraadpleegd hebt? 

 

U hebt als College ingestemd met de bouw van deze woningen veel te dicht aan / tegen de 

Bloemendaalseweg, in ieder geval ook veel te dicht onder of tegen de bomen aldaar.  

 

3.: Acht u het dan ook niet uw verantwoordelijkheid om die bomen aan die zijde gepast te gaan 

snoeien? Of in ieder geval zo te snoeien dat deze bomen aan beide zijden ( weg en huizen) gelijk 

gesnoeid zijn?  

 

Ik ga er gemakshalve vanuit dat u ook ter plaatse bent geweest.  Geconstateerd moet worden dat 

die bomen nogal eenzijdig ( letterlijk) gesnoeid zijn en optisch lijken om te vallen richting de 

woningen aldaar. Bovendien zien ze daardoor er bepaald niet gelijkmatig uit.  

 

4.: Bedoelt u te zeggen dat deze gemeente het beleid heeft bomen goed te onderhouden en dat 

dat hier ook zichtbaar is ?   

 

Als u dat stelt aan te geven, dan moeten we daar op stuk bepaald niet trots zijn.  

 

Gezien deze bepaald ongelijke situatie ter plaatse, en ongelijk betekent dat er een verschil is van 

snoeien aan de zijde van de weg en van de huizen, verzoek ik u uw standpunt nog eens dringend 

te heroverwegen in het belang van de gemeente maar vooral ook van deze bewoners.   

 

5.: Bent u daartoe bereid? 

 

Gaarne verneem ik op korte termijn uw reactie. 

 

Met vriendelijke groet 

 

Leonard Heukels 

 

Fractievoorzitter Liberaal Bloemendaal 

 

Geachte heer Kruiswijk, 
  
Wij hebben uw reactie van 9 januari j.l. op ons verzoek om een second opinion over het te voeren 
snoeibeleid t.a.v. de kastanjebomen in goede orde ontvangen.  
Het verbaast ons dat u als wethouder, verantwoordelijk voor de afgifte van de bouwvergunning 
voor onze huizen, zich achter het Hoofd Groen schaart , die slechts bereid is om de kastanjebomen 
voor onze huizen zeer summier te snoeien. 
In dat verband wijzen wij u er als vergunningverlener namens het college op dat naar ons idee de 
discussie die tot heden is gevoerd, zich eenzijdig op het belang van de kastanjebomen heeft 
gericht.  
Ook in uw reactie komt het belang van de bewoners er zeer bekaaid van af. 
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De gemeente Bloemendaal heeft aan ontwikkelaar AM vergunning verleend om veel te dicht tegen 
de bomen aan te bouwen en kan de gerechtvaardigde bezwaren van de bewoners niet zomaar 
terzijde schuiven met een verwijzing naar het welzijn van de kastanjebomen. 
  
Wij gaan ervan uit dat de gemeente Bloemendaal, alvorens een bouwvergunning af te geven, een 
daglichtberekening voor de woningen heeft gemaakt op basis van het Bouwbesluit.  
Graag ontvangen wij van u de bij de bouwvergunning horende daglichtberekening.  
Mocht die daglichtberekening niet zijn gemaakt, dan verzoeken wij u dringend om deze alsnog te 
maken – en dan uiteraard in de periode dat de kastanjes blad dragen. 
  
Daarnaast willen wij hierbij het college van B&W verzoeken -en zo nodig sommeren wij het college 
hierbij daartoe, om de takken die over de erfgrens boven onze grond hangen per direct te 
verwijderen. Doet het college dat niet dan zijn wij, zoals u weet, gerechtigd om de takken die 
boven onze eigen grond overhangen, zelf te (laten) snoeien.  
  
In afwachting van uw spoedige reactie t.a.v. de daglichtberekeningen en ons verzoek de op onze 
eigendommen overhangende takken per direct te snoeien, 
  
Met vriendelijke groet, 
  
Iddo Post en Viviënne Bijvoet (Bloemendaalseweg 287)  
Delmer Simon en Sarah Lefèber (Bloemendaalseweg 287a) 
Buïn Duwèl en Dessie Kalaitzis (Bloemendaalseweg 287b) 
Arjen Maatkamp en Evelien Maatkamp-Pierik (Bloemendaalseweg 287c) 
 
 

 

 

 

Geachte (a.s.) Vijverparkbewoners, 
  
We hebben er inmiddels nog eens goed naar gekeken. We concluderen dat snoei mogelijk is (en we 
begrijpen goed de wenselijkheid daarvan), maar wel boomtechnisch verantwoord, dus drastische 
snoei zal niet mogelijk zijn.  
We wijken dus niet af van wat dhr. Van Nispen al tijdens zijn bezoek ter plekke medio december jl. 
heeft gemeld, namelijk dat rekening wordt gehouden met hinder van de bomen, maar dat drastisch 
snoeien geen optie is. Dij-dikke takken zullen dus niet worden verwijderd. 
  
De gemeente Bloemendaal heeft het beleid om het bomenbestand gezond te houden en goed te 
onderhouden en alleen tot kappen of drastisch snoeien over te gaan als daar hele goede redenen 
voor zijn, zoals risico voor omgeving of voor (andere) bomen.  
Van Kastanjebomen is bekend dat drastische snoei onverstandig is, omdat dat toegangshaarden 
voor bacteriën en schimmels zou betekenen en daarmee kans op de zgn. Kastanjebloedingsziekte 
en sterk afnemende vitaliteit dientengevolge. Snoeiwonden zouden dan de gezondheid van de 
bomen zodanig beïnvloeden dat er grote kans is dat de bomen binnen nu en tien jaar geveld 
zouden moeten te worden.  
  
Een second opinion vragen aan een erkend boomverzorgingsbedrijf zal ons inziens slechts kunnen 
leiden tot nog minder snoei dan de gemeente nu bereid is te gaan doen.  
  
Graag uw vertrouwen in de goede uitvoering van onze snoeiwerkzaamheden, en (voor het 
leeuwendeel) veel woonplezier gewenst op uw prachtige nieuwe locatie. 
  
Vriendelijke groet, 
Richard Kruijswijk  
Wethouder gemeente Bloemendaal 
 

 


